
SCR LOWER RECEIVER - SCR LOWER PEPPER

Complete SCR Lower Receiver Assembly.  Includes wood buttstock of your
choice.  Fits standard AR-15 type upper receivers. Includes: Operator’s Manual
Bolt Catch SCR® Bolt Carrier Strut & Dowel Pin

Attributes

Name: SCR LOWER PEPPER
Manufacturer: FIGHTLITE INDUSTRIES
Product no.: 100075040
Mfr. No.: SCR-LWR-RP
Cartridge: 5.56 mm NATO
Color: Pepper
Finish: Anodized
Make: Fightlite Industries
Model: SCR
UPC: 859714006842

Item details

Made in USA 
US export classification: 0A509.b
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Sicherheitshinweise für das SCR LOWER RECEIVER
FIGHTLITE INDUSTRIES SCR LOWER PEPPER

Einleitung
Herzlichen Glückwunsch zu Ihrem Kauf des SCR LOWER RECEIVER FIGHTLITE INDUSTRIES SCR LOWER
PEPPER. Dieses Produkt ist für die Verwendung mit Standard AR15 Oberreceivern konzipiert und wird mit einem
Holzschaft Ihrer Wahl geliefert. Um eine sichere und effektive Nutzung zu gewährleisten, ist es wichtig, die folgenden
Sicherheitshinweise und Anweisungen sorgfältig zu lesen und zu befolgen.

Allgemeine Sicherheitsrichtlinien
Verwenden Sie das Produkt nur gemäß den Anweisungen in dieser Anleitung.
Überprüfen Sie das Produkt regelmäßig auf Anzeichen von Beschädigungen oder Abnutzung.
Lassen Sie das Produkt niemals unbeaufsichtigt, insbesondere in der Nähe von Kindern.
Halten Sie alle Sicherheitsvorschriften und Gesetze in Ihrem Land ein.
Bewahren Sie das Produkt außerhalb der Reichweite von Kindern und Haustieren auf.
Melden Sie unsichere Produkte oder Unfälle den zuständigen Behörden.

Spezifische Sicherheitsvorkehrungen für die Nutzung
Stellen Sie sicher, dass das Produkt vor der Verwendung vollständig montiert und überprüft wurde.
Verwenden Sie nur kompatible Teile und Zubehör mit dem SCR LOWER RECEIVER.
Achten Sie darauf, dass keine Fremdkörper in den Mechanismus gelangen.
Tragen Sie geeignete Schutzausrüstung, wie z.B. Schutzbrille und Gehörschutz, während der Nutzung.
Verwenden Sie das Produkt nur in gut belüfteten Bereichen.

Anweisungen für Installation und Nutzung

Installation

Vorbereitung: Stellen Sie sicher, dass Sie alle Teile und Werkzeuge bereit haben.
Montage des Holzschaftes:

Wählen Sie den Holzschaft aus, den Sie verwenden möchten.
Befestigen Sie den Holzschaft gemäß den Anweisungen in der Bedienungsanleitung.

Zusammenbau:
Setzen Sie den SCR® Bolt Carrier in die empfohlene Position ein.
Installieren Sie den Bolt Catch und stellen Sie sicher, dass er ordnungsgemäß funktioniert.

Überprüfung: Überprüfen Sie alle Verbindungen und stellen Sie sicher, dass alles fest sitzt.

Nutzung

Stellen Sie sicher, dass das Produkt vor der Nutzung vollständig montiert ist.
Führen Sie vor jedem Gebrauch eine Sicherheitsüberprüfung durch.
Verwenden Sie das Produkt nur für den vorgesehenen Zweck.
Halten Sie sich an alle gesetzlichen Bestimmungen für den Einsatz von Feuerwaffen.

Entsorgungsanweisungen
Entsorgen Sie das Produkt gemäß den örtlichen Vorschriften für die Entsorgung von Waffen und Zubehör.
Stellen Sie sicher, dass alle Teile sicher und umweltgerecht entsorgt werden.
Kontaktieren Sie lokale Behörden, wenn Sie unsicher sind, wie Sie das Produkt sicher entsorgen können.

Kontaktinformationen für weitere Unterstützung
Für weitere Informationen oder bei Fragen zu diesem Produkt stehen Ihnen verschiedene Ressourcen zur
Verfügung. Bitte wenden Sie sich an die zuständige Stelle in Ihrem Land, um Unterstützung zu erhalten.
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SCR Lower Receiver Safety Instruction Guide

Introduction
Thank you for choosing the SCR Lower Receiver Assembly from Fightlite Industries. This guide provides essential
safety instructions and information to ensure the safe use of your product. Please read this document carefully before
installation and usage.

General Safety Guidelines
Ensure the product is used only for its intended purpose.
Always handle firearms with care and respect.
Store the lower receiver in a secure location, away from unauthorized access.
Regularly inspect the product for any signs of wear or damage.
Follow all local laws and regulations regarding firearms and their components.
Use only compatible parts and accessories with your SCR Lower Receiver.

Specific Safety Precautions for Use
Always keep the firearm pointed in a safe direction.
Do not load ammunition until you are ready to use the firearm.
Ensure the safety mechanism is engaged when not in use.
Be aware of your surroundings and ensure a clear shooting area.
Use appropriate eye and ear protection when operating the firearm.
Do not modify the lower receiver or any of its components without consulting a qualified gunsmith.

Instructions for Installation and Usage

Preparation:

Gather all necessary tools and components for installation.
Ensure you are in a welllit and safe environment.

Installation Steps:

Carefully align the SCR Lower Receiver with the AR15 type upper receiver.
Securely attach the upper receiver to the lower receiver using the provided pins.
Install the bolt catch, bolt carrier, strut, and dowel pin as per the operator’s manual.
Ensure all components are properly seated and secured.

Usage Instructions:

Load the firearm only when ready to shoot.
Always check the chamber to ensure it is clear before loading.
Follow standard shooting practices and protocols.
After use, unload the firearm and engage the safety before storing.

Disposal Instructions
Dispose of any packaging materials in accordance with local waste management regulations.
If the SCR Lower Receiver is no longer needed, ensure it is disposed of safely and responsibly.
Contact local authorities for guidance on the disposal of firearm components.

Contact Information for Further Support
For any inquiries regarding safety or product concerns, please reach out to your local authorized dealer or
manufacturer representative.



Important Note: This guide is intended to provide general safety information. It is essential to comply with all specific
local laws and regulations regarding firearm ownership and usage. Always prioritize safety and responsible handling
practices.


